

CYBEXceptional

電腦編程健身單車

CYCLONE™ SERIES CYCLES



CYBEX®

CYCLONE™ - C 直立式健身單車

- 螢幕設於用者的視線水平，同時略加距離以防用者的汗水滴在面板上。
- 弧型的座位加凹槽設計貼近人體坐姿。
- 把手的設計提供多個手抓位置，用者可因應鍛鍊要求或個人風格自行選擇位置。把手配備2個手感心率位置。
- 採用特寬腳踏，配置可調節的束帶，易於調節鬆緊度。
- 可配置15" 影音電視屏幕。
- Optimal console placement positions the display in the rider's field-of-view and out of the path of sweat.
- Proprietary seat design features a comfort groove and is shaped to fit the user.
- Multi-position design of handlebars accommodates riding styles from upright to aero and is equipped with two sets of contact heart rate grips.
- Larger pedals with adjustable straps to better accommodate any size foot.
- Provide choice of 15" LCD monitor.



CYCLONE™ - R 靠背式健身單車

- 獨特的半靠背式設計，座椅中央凸出，提供舒適的運動位置及脊骨承托。座椅可調節前後位置，加上寬闊的踏板，適合不同身高及體型人士。
- 螢幕前端的把手及座椅旁的扶手均提供手感心率功能。
- 可配置15" 影音電視屏幕。
- Unique semi-recumbent seat design features a seat back with a chimney-style vented surface and seat base with optimized shape to conform to a wide range of users.
- Under display "grab handles" and seat mounted handlebars with contact heart rate grips.
- Provide choice of 15" LCD monitor.



產品規格 Specifications :

型號 : Model :	Cyclone - C / 530C	Cyclone - R 530R
尺寸規格 : Specifications :	124L (長) x 58W (闊) x 142H (高) cm	148L (長) x 64W (闊) x 119H (高) cm
重量 : Weight :	65 kg	75 kg
阻力範圍 : Resistance range :	最小15瓦特，最大900瓦特 Minimum - 15 watts, Maximum - 900 watts	
運動編程 : Programming :	快速啟動，人手操作，3項健身編程 (固定力量)，3項單車編程 (單車模式)，3項速度控制編程 (阻力調節模式)，心率控制及一個體能測試編程。所有編程均有21個鍛鍊級別。 Quick Start, Manual, three Fitness (Constant Power) programs, three Bike (Bike mode) programs, three Speed Controlled (Isokinetic) programs, Heart Rate Control and a Fitness Test Programs have 21 levels.	
資料顯示 : Information displayed :	上層顯示 : 里程，卡路里，每小時卡路里，METs，瓦特，每分鐘轉速及心率 (多種顏色顯示心率範圍) 下層顯示 : 時間，速度及鍛鍊級別 Upper display : Distance, Calories, Calories/hour, METs, Watts, RPM and Heart rate including multi-color indication of heart rate range. Lower display : Time, Road speed and level	
最大承載重量 : Max user weight :	181kg	
電源 : Power :	自動啟動 Self-powered	
通過認證 : Regulatory Compliance :	ASTM, UL, CE, EN, CSA, FCC	
顏色 : Standard colors :	黑色外殼，外加一層塗料；5種標準顏色可供選擇或自選顏色。 Black shrouds with choice of five standard powder coat colors, Custom colors available.	



- Cyclone健身單車擁有CYBEX獨特的2層螢幕，分開上下部份，方便使用者同時察看重要資料，並備有水壺座和閱讀架。
- Cyclone Cycles feature the Cybex hallmark split level design to simplify setup and provide the user with essential information. Featured in between displays are a magazine rack and tabs to secure reading materials.

共同特點 Common Features

電腦編程健身單車 CYCLONE™ SERIES CYCLES

- 3種單車運作及編程模式: 單車模式 (單車運動編程)、固定的力量模式 (健身編程)、阻力調節模式 (速度編程) 以及心率控制、體能測試編程。
- 兩級驅動帶系統配合自動鎖緊和自動牽引輪及漩渦式煞車器，在低速時提供高轉矩的性能，即在低速情況下轉高速仍能操作順暢。備有15-900瓦特的阻力，適合初級用者至高級程度的運動員。
- 機身框架採用堅穩耐用的高強度合金鋼製造，即使密集式的訓練亦無損機身。
- 仿三組合式登山單車曲柄結構，特別耐用，且方便安裝及維修。
- Three modes of bike operation and programming for added variety: bike mode (bike programs), constant power (fitness programs), accommodating resistance/isokinetic (speed programs) as well as Heart Rate Control and fit-test programs.
- Two-stage drive system with self-tensioning idlers and hybrid eddy-current self-generating brake provide high torque capabilities at lower brake speeds for smooth operation and an exceptionally wide resistance range of 15 to 900 watts.
- Structural durability of frame allows for the most demanding user to experience a full and intense workout.
- Forged three-piece superior mountain bike crank set for extreme durability.